
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
22.09.2020 
 
Marți, 22 septembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări din partea unităților de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform anexelor: 
a. suplimentare/modificare plan de școlarizare clase/locuri; 
b. funcționare sub/peste efectivele legale; 
c. aviz organizare concurs ocupare posturi/suplimentare state funcții cu posturi; 
d. modificare orar/modificare durată ore și pauză. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă achiziționarea dispozitivelor electronice, ca urmarea a Hotărârii nr. 756/18.09.2020. 
2. Se aprobă lista elevilor care solicită școlarizarea la domiciliu, conform anexei. 
3. Se prezintă adresa Colegiului Național Pedagogic ”Regina Maria” Deva referitoare la elevii/profesorii 

care sunt în izolare la domiciliu. 
4. Se aprobă pensionarea anticipată în timpului anului școlar, conform documentelor justificative, 

pentru un cadru didactic. 
5. Se solicită informații suplimentare de la un cadru didactic care solicită pensionarea, fără avea 

documente justificative. 
6. Se aprobă revizuirea Procedurii operaționale pentru constituirea corpului de metodiști al I.S.J. 

Hunedoara și calendarul, conform anexei. Se propune ca interviul să se desfășoare online. 
7. Se prezintă situația unităților de învățământ care au platforme: 76 din 97 unități; 59 unități au 

licența activă ”Școala viitorului”;  continuă cursurile de formare ale profesorilor pentru platforme. 
Vor începe cursurile CRED pentru 11 discipline. 
 

Anexele la ce se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE ADMINISTRATIE  
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